



united nations relief and works agency
for palestinian refugees in the near east
وكالة الأمم المتحدة لإغاثة وتشغيل
اللاجئين الفلسطينيين في الشرق الأدنى

department of
administrative support
gaza field office

po box 61
gaza city

t +972 8 677 7333
+972 8 282 0508
f +972 8 677 7444

www.unrwa.org

04 July 2019

Advertisement

إعلان

PROVISION OF CANTEEN SERVICES AT UNRWA GAZA FIELD OFFICE

INVITATION TO AUCTION No. A/GFO/07/2019

تقديم خدمات المقصف في مكتب غزة الإقليمي - الأونروا

دعوة إلى مزادة رقم (A/GFO/07/2019)

United Nations Relief and Works Agency for Palestine Refugees (UNRWA) invites interested service providers to participate in Invitation to Auction No. A/GFO/07/2019 “Provision of Canteen Services at UNRWA Gaza Field Office”

Interested service providers are requested to collect the Auction documents from UNRWA Procurement Office, noting that the **closing date** will be on **Thursday, 11/07/2019@ 12:00 pm.**

For information please contact Procurement Office – Service on [Phone No. 08-2887182](tel:08-2887182)

تدعو وكالة الأمم المتحدة لإغاثة وتشغيل اللاجئين الفلسطينيين (الأونروا) مزودي الخدمات المهتمين إلى المشاركة في مزادة رقم (A/GFO/07/2019) “تقديم خدمات المقصف في مكتب غزة الإقليمي - الأونروا”.

يرجى من الراغبين في تقديم الخدمة المذكورة أعلاه الحصول على أوراق المزادة من مكتب المشتريات في الأونروا، مع العلم أن آخر موعد لاستلام أوراق المزادة هو الخميس 11 يوليو 2019 الساعة 12:00 ظهراً.

لمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مكتب المشتريات - الخدمات على رقم 0828871182.

AK 70702019

Alaa El-Karriri

Deputy, Head Field Procurement & Logistics Office, Gaza



دائرة الإسناد الإداري
مكتب إقليم غزة

ص ب 61
مدينة غزة

هـ 972 8 677 7333
+972 8 282 0508
ص 972 8 677 7444